

計劃細則

1. 每人每次參與科學講座只可獲蓋印章一個。
2. 所有印章必須蓋於指定收集卡上，方可換取紀念品。
3. 印章只可換領紀念品一次，其影印本恕不接受。
4. 換領紀念品後，收集卡會被蓋印注銷。
5. 紀念品數量有限，先到先得，換完即止。
6. 換領紀念品有效期至2018年5月30日，逾期作廢。
7. 有關單位工作人員不會向參加者收集任何個人資料。
8. 如有任何爭議，香港科學館保留對本活動的最終決定權。

Scheme Conditions

1. Each person can only collect one stamp at each science lecture.
2. To redeem the souvenir, all stamps shall be chopped on the designated collection card.
3. Stamps can only be used to redeem souvenir for once. Photocopies of stamps are not acceptable.
4. After redeeming the souvenir, the collection card will be chopped and rendered void.
5. Souvenirs are limited in quantity and available on a first come, first served basis.
6. Redemption of souvenir is valid until 30 May, 2018. Late collection will not be accepted.
7. No personal data will be collected from the participant.
8. In case of any dispute, the Hong Kong Science Museum reserves the right of final decision on this activity.

HK
SciFest
香港科學節

17 3 – 25 4 2018

「做個科學人」講座獎勵計劃
“Be a SCIENCE Guy!” Lecture Award Scheme

科學文化 延續未來 Science culture sustaining our future

今年香港科學節再次推出「講座獎勵計劃」，以鼓勵公眾積極參與科學講座，與講者交流，從而深入了解各門科學的知識及其最新發展。

The “Lecture Award Scheme” is launched again in HK SciFest 2018 to encourage the public to participate actively in science lectures and exchange ideas with the speakers, in order to gain an in-depth knowledge and the latest development in different science subjects.

換領方法 Gift Redemption

參加者凡出席2018香港科學節的任何科學講座，每次均可獲主辦單位蓋章確認。集齊五個蓋章，便可在2018年4月3日至5月30日期間，於香港科學館開放時間內到香港科學館一樓詢問處換領紀念品一份，先到先得，換完即止。

Participants can receive a stamp upon attending any science lectures of the HK SciFest 2018. After collecting FIVE stamps, participants can redeem a souvenir at the Information Counter, 1/F, Hong Kong Science Museum within the opening hours of the museum from 3 April to 30 May 2018, while stocks last.

講座詳情 Lecture details

hk.science.museum/scifest2018/

印章收集卡 Stamps Collection Card



1

4

2

3